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Abstract (en)
[origin: US4584080A] In this electrolysis apparatus, the anode and the gas diffusion cathode are arranged to be separated from one another by
means of a partition. At least one element (6) which has the form of a twin trough is located between two half-shells (1, 2) which are located at the
ends and of which one carries an anode (4) and the second carries a cathode (5). This twin trough is formed by a common plate (7) and a lateral
wall (8), the height of which is divided by the plate and the edges of which are provided with flanges (9, 10). The anode (4) and the cathode (5) are
electrically conductively connected to the wall (8) and to struts (13) which protrude vertically from the plate on both sides. In order to form a cavity
(16) between the partition (14) and the cathode (5), a sealing element is arranged between these two.

Abstract (de)
Bei diesem Elektrotyseapparat ist die Anode und Gasdiffusionskathode durch eine Trennwand voneinander getrennt angeordnet. Zwischen zwei
endstandigen Halbschalen (1,2), von denen eine eine Anode (4) und die zweite eine Kathode (5) tragt, ist mindestens ein Element (6) angeordnet,
das die Form einer Doppelwanne besitzt. Diese wird aus einem gemeinsamen Boden (7) und einer durch den Boden in ihrer Höhe geteilten
seitlichen Wand (8) gebildet, deren Ränder mit Flanschen (9, 10) versehen sind. Die Anode (4) und die Kathode (5) sind mit der Wand (8) und
Streben (13), die beidseitig senkrecht aus dem Boden herausragen, elektrisch leitend verbunden. Damit zwischen Trennwand (14) und Kathode (5)
ein Hohlraum (16) entsteht, ist zwischen beiden ein Dichtungselement angeordnet.
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